
	

Bestyrelsens	beretning.	

2017	har	været	et	år	med	masser	af	aktiviteter.	I	januar	underskrev	vi	den	nye	kontrakt	med	YouSee.	Det	
betød	at	vi	kunne	gå	i	gang	med	opgraderingen	af	vores	net	til	Giga.	Vi	kom	med	fra	starten	og	
planlægningen	af	den	generelle	udrulning	hos	YouSee	tog	højde	for	at	vi	var	med.	Dansk	Kabel	TV	har	de	
seneste	måneder	arbejdet	på	højtryk	og	vi	er	nu	næsten	klar	til	at	tilbyde	hastigheder	op	til	1000	Mb.	
Biersted	Antenneforening	har	i	dag	653	medlemmer.	Det	svarer	til	ca.	90%	og	af	disse	har	80	%	også	
bredbånd	gennem	antenneforeningen.	2017	har	også	været	præget	af	at	YouSee	ændrede	focus	fra	at	
være	bredbåndsleverandør	til	at	være	underholdningsleverandør.		

Vi	ved	nu	at	vi	fremover	vil	få	konkurrence	i	Biersted.	Bredbåndselskabet	Eniig	er	i	gang	med	at	etablere	et	
net	i	Biersted.	Det	er	ikke	noget	vi	frygter,	da	vores	produkter	både	i	pris	og	ydelse	til	fulde	matcher	deres.	
Samtidig	etablerer	de	et	net	i	områderne	uden	om	Biersted.	Det	er	et	projekt	som	Biersted	
Antenneforening	ikke	har	kunnet	løfte	og	det	hilser	vi	velkomment.	Den	nye	udstykning	mellem	Brugsen	og	
Haldagervej	er	nu	på	vej	gennem	byrådet.	Det	er	et	område	vi	også	vil	indlemme	i	vores	net.	

Regnskab	

Regnskabet	viser	et	pænt	overskud	som	budgetteret.	

YouSee	

Der	er	kommet	en	mængde	nye	tiltag	fra	YouSee.	Det	kunne	I	læse	om	i	det	materiale	vi	netop	har	omdelt	i	
hele	Biersted.	Jeg	vil	blot	nævne	nogle	få	ting.	Der	er	kommet	masser	af	underholdning,	også	til	de	der	kun	
har	grundpakken.	Der	er	kommet	WIFI	opkald	på	mobil.	Hastighederne	på	bredbånd	er	flere	gange	blevet	
hævet	til	samme	pris.	Man	kan	nu	bruge	sin	mobil	i	36	lande	i	Europa	uden	at	tænke	på	prisen.	Der	er	
kommet	sikkerhedspakke	med	i	bredbånd.	Der	er	udviklet	en	App	til	Android	tv	og	der	er	også	en	på	vej	til	
Samsung	og	senere	Apple	tv.	

Kundeservice	har	i	flere	år	været	en	akilleshæl	for	YouSee.	Den	outsourcing	der	skulle	have	løst	problemet,	
viste	sig	ikke	at	du.	YouSee	har	derfor	trukket	det	hele	hjem	igen	og	er	i	gang	med	et	massivt	
uddannelsesforløb.	YouSee	butikkerne	har	fået	fodfæste	og	vi	har	flere	eksempler	på	at	de	kompetent	har	
løst	problemer	for	vores	medlemmer.	

AaBN	Signalforsyning	

Da	Aabybro	ikke	har	været	en	del	af	Giga	projektet,	har	der	ikke	været	de	store	aktiviteter.	Hvordan	
samarbejdet	kommer	til	at	forløbe	i	fremtiden,	afhænger	af	hvilken	leverandør	Aabybro	vælger	på	deres	
generalforsamling.	Selv	om	de	vælger	en	anden	leverandør	end	YouSee	er	der	stadig	ting	vi	er	fælles	om.	

Aktiviteter	i	årets	løb		

Vi	har	deltaget	i	YouSee	regionsmødet	i	Aalborg.	I	dette	forum	er	der	indlæg	om	forskellige	aktuelle	temaer,	
ligesom	vi	på	tværs	af	antenneforeninger	kommer	med	kommentarer	og	input	til	YouSee.	Vi	har	også	
deltaget	med	2	mand	på	turen	til	IFA	messen	i	Berlin.	Hvor	det	tidligere	var	messen	der	var	det	store	tema,	



er	det	nu	i	lige	så	høj	grad,	de	seminarer	YouSee	afholder.	Her	blev	sløret	første	gang	løftet	for	alle	de	tiltag	
vi	fik	senere	på	året	og	stadig	har	i	vente.	

Fremtiden		

Det	forestående	VM	i	fodbold	vil	nok	give	os	de	første	4K	udsendelser.	Vores	opgradering	af	nettet	er	
næsten	afsluttet.	Vi	er	meget	spændte	på	at	se	resultatet.	I	løbet	af	april	måned	vil	vi	få	en	bil	fra	YouSee	
ned	at	holde	ved	Brugsen.	Her	vil	vi	fortælle	mere	om	de	nye	hastigheder	op	til	1000	Mb,	som	vi	
sammenlagt	har	investeret	over	3	mill.	kroner	i.		
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